
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 669

Hvad agter ministeren at gøre for de berørte borgere, såfremt de nye undersøgelser, som

nævnt i MOF alm. del – bilag 89, bakker op om konklusionen i det oversendte notat, nem-

lig “at den samlede støjbelastning ved nogle naboer kan ligge på et niveau, der i en ren

dansk kontekst (dvs. hvis alle møllerne i området var placeret i Danmark) ville svare til en

mindre overskridelse af de danske grænseværdier.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Madsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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